
MEDIO-VIDA 

 

Por iso vos digo, non me temades, a morte non dá tanto medo. Onde eu 

vivo todo o mundo é feliz. Gozan da miña compaña, e o que máis e o que 

menos pégase unha boa festa. Ó principio algún bota de menos a súa vida, 

e estar vivo, pero cando son conscientes de que non hai volta atrás, 

acéptano. Todo o mundo vivo pensa que a morte é triste. Pero cando lles 

ocorre, empezan a ser conscientes e a gozar da súa existencia medio-vivos. 

Porque medio vivos? Porque son totalmente conscientes, teñen un corpo 

perpetuo e son capaces de moverse, polo tanto poden gozar da vida sen 

correr riscos. Pero iso non é como se estivesen vivos? Non, porque a maior 

calidade de estar vivo, é que sabes que un día morrerás e que tes que gozar 

da vida. Eles xa morreron, e non o farán outra vez. 
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